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Dick van Marle

VOORWOORD 
VAN DE VOORZITTER

Beste wijkbewoners van de wijk  
Drielanden.

Voor u ligt de 3de editie van de 
Hoorschelp 2021, de december 
editie.

Zoals u heeft kunnen lezen in 
de mail en in de Harderwijker 
Courant, zijn de activiteiten van 
de wijkvereniging weer gestart 
en worden deze goed bezocht. Zo 
hadden we in september een goed 
bezochte Triasrun, in oktober een 
mooi indoor kinder spektakel, een 
paar keer een gezellige Indische 
maaltijd en hebben we een Bridge- 
en klaverjasclub met elk ongeveer 
20 vaste spelers. Het is fijn te 
ervaren dat zovelen in alle leeftijden 
meedoen aan de activiteiten.

Zoals in de vorige Hoorschelp al was 
vermeld, heeft het bestuur van de 
wijkvereniging samen met handhaving, 

Politie, Zorgdat, bewoners-“Triasplein 
en omgeving” en de jeugd, aandacht 
besteedt aan de overlast op het 
Triasplein. De jeugd had begrip voor 
de situatie, maar vroeg ook om begrip 
voor hun behoefte om samen te 
komen tot 22 uur. Momenteel is de 
overlast verminderd.

Rond de zomer ging de samenleving 
een beetje open (en helaas vanaf 
eind november weer deels "op slot").. 
Aangezien de Triasrun al in november 
2020 was aangekondigd bij de 
gemeente, zijn de voorbereidingen 
doorgegaan. Samen met de 
gemeenteambtenaar en Athlos is 
gewerkt aan de vergunning met de 
nodige Corona maatregelen. De 
nodige vrijwilligers zijn gezocht, 
die ook nog even het examen 
evenement-verkeersleider moesten  
volgende. Enthousiaste EHBO-ers uit 
Ermelo zijn aangehaakt voor hulp bij 
ongevallen. Aan de start verschenen 
120 deelnemers in de diverse 
categorieën vergezeld door het nodige 
publiek. Zo was de Wijkvereniging met 
veel enthousiasme gestart met zijn 
eerste evenement van 2021. Na deze 
start zijn ook de andere evenementen 
op de kalender doorgegaan, waarover 
u in deze Hoorschelp meer kunt lezen. 
Wij zijn ook blij met de initiatieven van 
Betsie Hoogers om een Bridge club te 
starten en die van Casper Touset om 
de klaverjasclub Drielanden onder de 
wijkvereniging te brengen.

Inmiddels zijn we druk met de 
kerstboom op het winkelcentrum en 
de lichtjes. Ook dit jaar willen we de 

leden weer oliebollen aanbieden, de 
bon komt weer in de brievenbus. Houd 
de agenda en de aankondigingen in 
de gaten zodat u geen evenement mis 
loopt. U kunt informatie inwinnen op 
de website, facebook en Instagram. 
Ook kunt u gewoon op de posters 
kijken bij de huisartsenpraktijk en 
in het winkelcentrum naast de Etos. 
Leden informeren we natuurlijk ook 
met een persoonlijke mail.

De Sint- en Kersttijd is weer 
aangebroken, de plezierige tijd met 
familie en vrienden.
De tijd van het jaar waar een groot 
deel van de wereld naar toe leeft. 
Mooie versieringen in de steden, 
mooie kerstshows in de tuincentra 
en gezellige versieringen in huis 
en vaak een fraaie kerstboom. Wij 
realiseren ons dat deze periode niet 
voor eenieder hetzelfde betekent. Hoe 
logisch was het voorheen Sinterklaas 
en zijn pieten en kerst de geboorte 
van het kindje Jezus en het geven van 
cadeautjes eventueel vergezeld door 
een beetje kritisch gedicht op een van 
deze feesten.
Bij vele nieuwe Nederlanders en bij 
andere geloven hebben deze feesten 
echter geen of een andere betekenis.
Op welke manier u deze maand ook 
gaat beleven, wij wensen u een fijne 
tijd en prettige dagen. Wanneer het 
land in het nieuwe jaar weer "open" 
mag, hopen we u weer op onze 
evenementen en spontaan in de wijk 
te ontmoeten.

Veel leesplezier! 
Dick van Marle
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Beste lezers,
Het loopt naar het einde van 2021, een heel bewogen jaar 
op het gebied van corona, weinig sport en familie en nog 
minder uitgaan. Vanaf de zomer is de samenleving weer 
enigszins open gegaan en was er wat meer mogelijk... 

jammer genoeg is dat vanaf medio november weer even 
anders en zit de samenleving weer deels op slot. Ook wij 
als wijkvereniging zijn vanaf september voorzichtig met 
de activiteiten begonnen zoals Triasrun, speelspektakel, 
Indische maaltijd, bridge en klaverjassen.
Helaas hebben enkele bestuursleden en mensen van 
de activiteitencommissie die al vele jaren actief waren,  
zich terug getrokken. Misschien wilt u in projectvorm 
voor de wijkvereniging aan de slag om een evenement te 
organiseren wat past bij de activiteiten. Het zou mooi zijn 
als U “als bewoner van de wijk Drielanden” een taak(je) op 
U zou kunnen en willen nemen of beschikbaar bent als hulp 
bij een evenement (verkeersregelaar, klaarzetten spullen 
voor evenement of zo). Als wijkvereniging organiseren 
we activiteiten voor de bewoners van de wijk Drielanden. 
De wijk Drielanden heeft momenteel ongeveer 3600 
woningen en straks komen er nog 800 bij (de grootste wijk 
van Harderwijk). Als U iets wilt organiseren heeft U een 
grote doelgroep.

De afgelopen tijd zijn er gelukkig al een paar personen die 
zich aangemeld hebben als bestuurslid en als redacteur, 
tevens helpen Erwin Bruijn en Samantha van Lien gelukkig 
bij de activiteiten. 
Lex Schuijl is opnieuw aangeschoven bij de redactie van 
de Hoorschelp.
We heten Lex dan ook van harte welkom terug in ons team! 
En er is ook een oude bekende die weer zitting in het 
bestuur heeft genomen, Ronald van der Wal. Ronald wilde 
graag weer wat voor de wijk Drielanden gaan doen.
En......................komt u ons ook helpen en deelgenoot zijn 
van onze activiteiten?

OVERZICHT 
BESTUUR

Sluitingsdatum aanleveren kopij bij de redactie:  
20 feb 2022



IK WIL ALLEEN NOG MAAR 
LEUKE DINGEN DOEN

Actief als bestuurslid bij de 
wijkvereniging betrokken zijn is leuk. 
In maart 2012 werd ik benoemd als 
secretaris. Dat heb ik vele jaren 
met plezier gedaan. Het was een 
intensieve functie maar je weet dan 
ook overal vanaf. Alle post komt 
op het secretariaat binnen en veel 
van de uitgaande berichten, naar 
bijvoorbeeld de gemeente, gaan 
ook via het secretariaat. Maar aan 
alles komt een eind. Na vele jaren 
als secretaris actief te zijn geweest 
was het tijd voor iets anders.  Ik 
werd vrijwilliger/beheerder bij 
Ontmoetingstuin de Rietmeen.

Sinds 2012 werd onder leiding van Roy 
Abels bij de wijkvereniging Drielanden 
gebouwd aan een goede organisatie 
waarbij de lasten zo goed mogelijk 
verdeeld werden en aan alle aspecten 
uitvoering gegeven kon worden. 
Dit samen met de ervaring van 
Marjolein Willemsen was een succes.  

Veel bestuursleden zijn gekomen en 
gegaan; een paar namen met wie 
ik erg fijn heb samen gewerkt in die 
periode zijn Samantha, Erwin, Jan Dur, 
Aggo in ’t Veld, Lex, Rienk en natuurlijk 
Marjolein. Vooral met de voorzitter 
Roy Abels was de verstandhouding 
erg goed. Ook met de wijkmanager 
van de gemeente, Marcel van de Ende, 
en diens medewerkster, Monique 
Apel,  was het overleg altijd prettig. 
Een aantal van genoemde mensen 
is gelukkig nog steeds actief bij de 
wijkvereniging en daar is het ook nu 
weer fijn om mee samen te werken.
Het voelt ook echt als terugkeren 
op een warm nest. Natuurlijk is er 
de afgelopen tijd veel veranderd. De 
bewoners aan de Bachdreef maakten 
zich behoorlijk veel zorgen om de 
komst van 3 Tiny Houses aan het 
Rappad. Gezien de huidige huizen 
behoefte is het nog maar de vraag 
of de gemeente weer de grond ter 
beschikking zou stellen. 

Op de grond zou zo ook maar sociale 
woningbouw kunnen komen (zo’n 
woningblok als bijvoorbeeld bij de 
Harder staat). De jeugd in de wijk 
is inmiddels ook op gegroeid, en 
sommige bewoners merken dat erg. 
In 2010 konden we in bijna de hele 
wijk nog 50 km p/u rijden. Nu is het 
overal 30 km p/u. De bewoners van de 
Belcantodreef klaagden over de vele 
fietsers en brommers die bij hun voor de 
deur langs reden. Een fietspad aan de 
achterzijde is er inmiddels gerealiseerd, 
waarover men zich kan verplaatsen 
vanaf het centrum van Harderwijk naar 
Ermelo. Zo zijn er nog heel veel verhalen 
en resultaten aan te wijzen; teveel om 
allemaal op te noemen.

Vanaf heden kan ik als Algemeen 
Bestuurslid flink aan de bak. We 
hebben alweer een Triasrun en 
Indische maaltijdavonden achter de 
rug. En wij zullen al uw initiatieven 
serieus bekijken.

De komende tijd wil ik mij vooral 
inzetten voor een veilige- en prettige 
woonomgeving in heel de wijk 
Drielanden. En dat is uiteraard voor 
alle buurten; Muziekland, Harderweide, 
Harderhout enzovoort. 

Ik hoop op een spoedige kennismaking 
met u en ik zal naar eer en geweten uw 
belangen bewaken.

Ronald van der Wal,  
Algemeen Bestuurslid.



Gedreven door gezondheid

Handig: uw medicijnen ophalen wanneer het u uitkomt, zonder wachttijden.
Dat kan via onze 24-uurs afhaalautomaat.

24/7 uw medicijnen ophalen!

Service Apotheek Drielanden T 0341 - 45 62 93 
Bazuindreef 31 E info@apotheekdrielanden.nl
3845 DA Harderwijk www.apotheekdrielanden.nl

Bent u enthousiast
geworden? U kunt  
zich aanmelden in  
de apotheek of via  
onze website!

Zodra uw medicijnen klaarliggen, ontvangt u een SMS of e-mail met uw afhaalcode. 
Met de code heeft u 24 uur per dag, 7 dagen per week toegang tot uw medicijnen.

Daarnaast is er ook zelfzorgmedicatie te verkrijgen via onze 24-uurs afhaalautomaat, 
zonder wachttijden en geheel anoniem.
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INDISCHE MAALTIJD

Voor de tweede keer dit coronajaar 
heeft wijkvereniging Drielanden 
weer een Indische maaltijd 
georganiseerd. 

Op dinsdagavond 9 november j.l. 
was het de derde keer dat de zaal 
in de Bogen vol zat! Meer dan 70 
personen hadden gehoor gegeven 
aan de uitnodiging! Het was weer een 
ouderwets gezellige avond waar veel 
mensen elkaar sinds maanden weer 
zagen! 

Iedereen heeft weer als vanouds 
genoten; Naast de bijna feestelijke 
stemming was ook het eten weer 
meer dan uitstekend te noemen! 

Kortom, we houden dit er voorlopig 
nog wel even in! 

"Ook dit keer heeft Jobs Catering ons 
een voortreffelijke Indische maaltijd 
voorgeschoteld."
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15 JARIG JUBILEUM  
KAPSALON DE KAP-ZONE 
1 oktober 2021 was het voor de 
eigenares van deze kapsalon tijd 
om even stil te staan bij dit 15 jarig 
jubileum en dat was zeker in deze 
roerige tijd geen sinecure. 

Randvoorwaarden
Eigenares Aleida Boone: “Wat is de 
tijd voorbij gevlogen. Maar dat heeft 
te maken met de randvoorwaarden. 

Ik heb het ontzettend naar mijn zin 
gehad. Elke dag ga ik met plezier naar 
mijn werk. Sinds april 2021 is de salon 
aan de Mozartdreef 29 in Drielanden 
naast ons woonhuis, gevestigd.”

Start
Aleida vervolgt: “In Oktober 2006 
begon ik de salon met mijn toenmalige 
compagnon Nancy. De salon zat toen 

aan de Weiburglaan in het Nachthok 
in Harderwijk. Helaas waren we 
na anderhalf jaar genoodzaakt te 
verhuizen omdat het gemeentelijke 
bestemmingsplan het niet toestond 
om hier een salon te vestigen.”

Nancy (li) en Aleida bij de start
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Nieuwe locatie
“In 2008 verhuisden we naar de 
Revalmeen in Stadsweiden in 
Harderwijk. Op deze locatie hebben 
we ruim 13,5 jaar met veel plezier ons 
vak mogen uitoefenen. We slaagden 
erin om ook hier een leuke vaste 
klantenkring te mogen opbouwen en 
voelden ons op deze locatie helemaal 
thuis en bedienden onze klanten naar 
volle tevredenheid. In 2019 ging ik als 
eenmanszaak verder. 

Aleida (staand) met Maaike in Drielanden

In 2021 zijn we met de salon naar de 
Mozartdreef 29 in Drielanden verhuisd. 
Het is een mooie omgeving waar we 
ons vaste concept ‘huiselijke sfeer’ 
en dat de klant koning is kunnen 
vestigen. We gebruiken het merk 
Gold in de salon. Onze haarverf en 
verzorgingsproducten komen van 
dit goede merk. De verzorgingslijn is 
zonder sulfaat en parabenen en 100% 
vegan. De kleur van het merk Gold is 
een ammoniak vrij product wat veel 

beter is voor uw haar en een mooie 
natuurlijke glans geeft. 
Op onze website www.kapzone.nl vindt 
u meer informatie over de producten 
en de kapsalon.

Wij, Maaike en ik, hopen u te mogen 
begroeten in onze salon aan de 
Mozartdreef in Drielanden, waar 
iedereen welkom is. Wij knippen heren, 
dames en ook kinderen.”

Tekst en foto's Lex Schuijl
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Goede Reede 3
3845 MD Harderwijk
0341-351235
www.animalcare.nl

Zorgen en
ontzorgen,
groot en klein,
iedereen is welkom!

Dierenartsen AnimalCare biedt deskundige zorg voor 

uw dieren. Op onze praktijk hebben wij uitgebreide 

diagnostische mogelijkheden zoals röntgenonderzoek, 

echografie en bloedanalyse. Op basis van gedegen 

onderzoek geven wij een reëel behandelingsadvies.

Of het nu gaat om een operatie of medicatie,

bij ons krijgt uw dier de beste zorg.

Dierenartsen AnimalCare besteedt veel aandacht

aan preventieve zorg. Om elk dier gezond te houden 

maar ook om hun eigenaar te ontzorgen.

Met informatieavonden, een huisdierenzorgplan,

een voedingszorgplan en kitten- en puppyconsulten.

Dierenartsen AnimalCare is goed bereikbaar
en heeft ruime parkeergelegenheid.
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Steeds meer senioren wonen 
zelfstandig. „De veiligheid en 
weerbaarheid van deze bewoners 
is van groot belang. Veel ouderen 
weten al wat te doen als er iemand 
met ‘mooie verhalen’ aan de deur 
staat. Een babbeltruc dus. Een 
kierstandhouder en een paar 
kritische vragen doen wonderen. 
Maar ook oplichters staan niet stil. 
Bijna iedere oudere heeft wel een 
smartphone of een computer. De 
één is daar vaardiger mee dan de 
ander

Voor de oplichter is die smartphone 
een slimme manier om een woning 
binnen te dringen. Dat kan via een 
zogenoemd appje of door iemand 
die opbelt en zegt dat hij of zij 
bankmedewerker is. Met flinke paniek 
moet je snel geld overmaken of ze 
komen met veel gevoel voor service 
de bankpas, doorgeknipt, bij je thuis 
ophalen. Dit zijn altijd oplichters. 
Criminelen bellen je soms op met een 
echt lijkend telefoonnummer van de 
bank. Maar je bank zal je nooit vragen 
om codes of geld over te maken.  

Zij komen je bankpas ook niet aan 
huis ophalen. De oplichters zorgen 
voor paniek en onrust in het gesprek. 
Er moet snel gehandeld worden en 
ze maken misbruik van je vertrouwen 
in de bank. Zo word je helemaal 
meegezogen in dat gesprek. Ook al 
zegt je gevoel; klopt dit wel?

Een klein hulpmiddel die u kan helpen 
is de Bankhelpdesk Hulpkaart. U kunt 
deze uitknippen en bij uw telefoon 
houden zodat u weet hoe te handelen 
als u zo’n telefoontje krijgt.

VAN UW WIJKAGENT
Beste wijkbewoners van Drielanden,

Er is een hoop gebeurd in korte tijd. Als 
aanspreekpunt voor de wijk ga ik jullie verlaten. 
Ik zal mij meer gaan richten op de aanpak van 
problematiek betreffende jeugd en op digitaal 
gebied zoals Cybercrime en gedigitaliseerde 
criminaliteit. Binnen de Politie wordt er druk 
gezocht naar een opvolger zodat Drielanden snel 
weer twee wijkagenten heeft. Als die bekend is zal 
u daar direct over horen en zal hij/zij zich aan u 
voorstellen.

Ik wil alvast een ieder bedanken die mij heeft 
geholpen Drielanden een stukje veiliger te maken.  
Dat kan zijn in de samenwerking maar vooral ook 
die burgers die melding maken van alles wat maar 
afwijkt van het normale in de hoop daar iets mee te 
kunnen doen en zo mogelijk op te lossen.

Dank daarvoor.

SENIOREN ZIJN REGELMATIG DE DUPE VAN 
ALLERLEI VORMEN VAN OPLICHTING:  
‘EEN VREEMD TELEFOONTJE OF BERICHT 
VAN DE BANK’

Hier foto van Wijagent Rick van der Kraan
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Uw gestolen laptop met persoonlijke 
foto’s, uw unieke sieraden en dierbare 
erfstukken die na een inbraak zijn 
weggenomen, wilt u natuurlijk het 
liefst terug. Regelmatig vindt de 
politie bij inbrekers buit terug, maar 
kan niet achterhalen van wie deze is. 
Wie zijn eigendommen registreert, 
heeft meer kans ze terug te krijgen. 
Registreer daarom nu de kenmerken 
van uw waardevolle bezittingen op 
de registratiekaart en bewaar deze 
goed. Geregistreerde eigendommen 
leveren ook meer sporen op naar 
inbrekers! Meerdere inbraken 
kunnen bijvoorbeeld aan dezelfde 
dader gekoppeld worden en daders 
kunnen langere straffen krijgen.

Hoe registreert u?
Registreren gaat via de app die u 
kunt downloaden op stopheling.nl. 
Met deze app kunt u ook controleren 

of te koop aangeboden goederen 
als gestolen geregistreerd staan. 
U voorkomt daarmee dat u zelf 
(onbewust) aan heling doet! 

Sieraden
Maak foto’s met daarbij stap 
voor stap een goede, uniforme 
beschrijving van uw sieraden en 

print deze uit. Deze beschrijving kan 
de politie helpen gestolen juwelen 
bij u terug te bezorgen. Installeer 
ook track-and-trace-software op uw 
mobiele telefoon, laptop en/of tablet 
om deze makkelijker op te kunnen 
sporen.

Aan ouderen en hun (klein)kinderen 
of goede vrienden de schone taak 
om met elkaar heldere afspraken 
over deze oplichtingsvoorbeelden te 
maken. „Wat doet u in zo’n situatie? 
U voorkomt samen een hoop 
ellende. We hebben een handig 
kaartje gemaakt voor naast/ bij de 
telefoon. Kijk daarnaar als u het niet 
vertrouwt en zeg dat u terug zult 
bellen. En hang op!”

Wanneer je dit overkomt dan kun 
je zelfs schaamte voelen. „Maar 
iedereen kan dit overkomen”, „De 
oplichters zijn heel geraffineerd en 
hebben hun verhaal verfijnt. Praat 

er samen over”. Aan de familie en 
vrienden van slachtoffers: “oordeel 
niet maar bied hulp.”

REGISTREER UW EIGENDOMMEN

Hier de flyer Hulpkaart
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WATER BEHEER 
DRIELANDEN EN OMGEVING.

Vanaf 1995 is de woonwijk 
Drielanden in meerdere fasen 
ontwikkeld. De ontwikkeling van het 
watersysteem in het gebied kent 
een lange voorgeschiedenis.
Drielanden is een voormalig 
agrarisch gebied dat richting het 
westen steeds natter wordt door 
hoge grondwaterstanden en kwel. 
Dat verklaart ook de naamgeving 
voor de cultuurhistorische centrale 
as: "Waterplassteeg". 

Om wateroverlast door hoge 
grondwaterstanden te voorkomen is 
een singelstructuur met sprengkoppen 
(gegraven beken) aangelegd om 
enerzijds de grondwaterstand te 
kunnen beheersen, en anderzijds 

overtollig regenwater uit de wijk af te 
kunnen voeren. In de singelstructuur 
zijn middels stuwen een vijftal 
peilvakken gecreëerd zodat het peil 
van het oppervlaktewatersysteem 
ruwweg het verloop van de natuurlijke 
grondwaterspiegel volgt.
Het eerste bestemmingsplan dateert 
van 1989 dat een woonwijk mogelijk 
maakte van 2.500 woningen. Op 
voorspraak van de provincie is dit 
aantal uitgebreid naar circa 4.600. Deze 
uitbreiding had als gevolg dat de afvoer 
van grondwater uit het gebied toenam. 

De provincie heeft daarom als 
voorwaarde gesteld dat de extra 
afvoer van grondwater ten gevolge 
van de uitbreiding van Drielanden 

nuttig moet worden toegepast.  
In Drielanden worden grondwater-
overschotten daarom afgevangen via 
sprengkoppen. En nuttig toegepast ter 
verversing en voor het op peil houden 
van water in singels in Drielanden, 
Stadsweiden en het centrum van 
Harderwijk. De onttrekking van 
grondwater om het stadswater in de 
zomermaanden op peil te houden kon 
hierdoor worden gestopt. De benutting 
van het schone sprengwater heeft een 
positief effect op de waterkwaliteit en 
de belevingswaarde van de singels. 
Er was al een lange duiker vanaf de 
lage kant van de stuw ter hoogte van 
Ragtime Dreef nr 26 onder de A28 
door gelegd om water richting de stad 
te sturen. Om deze hoeveelheid te 
vergroten heeft het waterschap in 2015 
een verdeelwerk aan de hoge kant van 
de stuw aangebracht.

Het was oorspronkelijk de bedoeling 
dat voor de gehele woonwijk een 
gemengd rioolstelsel zou worden 
aangelegd. Dat betekent dat zowel 
huishoudelijk afvalwater en regenwater 
via dezelfde rioolbuis wordt ingezameld 
en afgevoerd naar een rioolgemaal 
dat vlakbij het basketbalveldje ligt 
ter hoogte van Bebopdreef nr 1. De 
vijver was in eerste instantie bedoeld 
als waterbergend eindpunt voor 
de gestuwde singelstructuur en 
als buffervijver voor overstortend 
rioolwater. Een gemengd rioolsysteem 
heeft als nadeel dat er bij elke fikse 
bui een ongezuiverde overstort op de 
vijver plaats zou vinden, wat natuurlijk 
nadelig zou zijn voor de kwaliteit van 
het ontvangende water en de beleving.
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Vanwege vernieuwde inzichten in het 
waterbeheer is vanaf 2002 vrijwel geen 
verhard oppervlak meer aangesloten 
op de riolering. Muziekland I/II/III 
en het centrumgebied hebben nog 
een gemengd rioolstelsel waarmee 
regenwater wordt op gemengd met 
huishoudelijk afvalwater en versneld 
uit het gebied wordt afgevoerd. In de 
buurten Harderhout I/II, Muziekland IV 
en Tonsel wordt vrijwel al het regenwater 
niet via de riolering afgevoerd maar 
geïnfiltreerd in de bodem of afgevoerd 
naar oppervlaktewater. Infiltratie 
van regenwater vindt plaats door 
toepassing van wadi’s en ondergrondse 
infiltratie- en transportriolen. In deze 
buurten is het uitgangspunt dat 95% 
van het hemelwater wordt afgevoerd via 
infiltratie en vertraagd wordt toegevoegd 
aan het grondwatersysteem. Een 
klein deel van het verhard oppervlak 
is nog aangekoppeld om voldoende 
doorspoeling van de rioolbuizen te 
garanderen. Bij de voorbereiding voor 
de ontwikkeling van Harderweide 
volgde uit onderzoek dat de bodem van 

nature minder geschikt is voor infiltratie. 
Daarom is er voor gekozen om het 
regenwater dat in deze buurt valt niet 
lokaal te verwerken maar direct af te 
voeren naar oppervlaktewater.

Gevolg van deze koerswijziging voor het 
lokale watersysteem is dat het aantal 
overstorten vanuit het gemengde 
rioolsysteem op oppervlaktewater 
wordt beperkt van gemiddeld circa 
6x per jaar tot gemiddeld 1x in de paar 
jaar. Door de klimaatverandering is de 
verwachting dat deze overstorten wel 
vaker gaan optreden. Om die reden is er 
voor gekozen om deze overstort niet te 
laten lozen op de bergingsvijver.

Door het gebied lopen twee (periodiek 
droogvallende) beken: de Beek 
van den Hoge Geest in het westen 
en de Tonselsebeek in het oosten. 
Beide beken worden voornamelijk 
gevoed met overtollige neerslag 
en ontwateringswater uit het 
aangrenzende landbouwgebied. Bij 
hoge grondwaterstanden wordt ook 

kwelwater van het Veluwemassief 
afgevoerd. Met de aanleg van de Groene 
Zoomweg (2005) is de Tonselsebeek 
verlegd zodat deze samenkomt met de 
Beek van de Hoge Geest vlak voordat 
deze onder de Groene Zoomweg de 
Blauwe Long in stroomt. Omdat het 
beekwater af en toe best voeding rijk 
kan zijn is in overleg met het waterschap 
ervoor gekozen dit beekwater niet op te 
mengen met singelwater of de vijver in 
Crescentpark. Voedingrijk water kan 
leiden tot sterke algengroei, zeker als 
het water stil komt te staan en opwarmt.

Tot 2015 had het ontwerp voor de vijver 
de contour van een afgesneden cirkel 
(Crescent betekent "halve maan") en 
een oppervlak van 7 ha waarvan twee 
derde permanent water en een derde 
overloopgebied (uiterwaarde; plas/
dras).

Het plan was destijds om de vijver 
samen te laten smelten met de 
bestaande bermsloot van de A28 
met een toegestane peilstijging van 
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maximaal 0,25 m. De bestaande Beek 
Van de Hoge Geest zou via de blauwe 
long uitmonden in de vijver.

In 2015 is na intensief overleg met 
het Waterschap Vallei en Veluwe en 
Rijkswaterstaat (als wegbeheerder 
A28 en waterbeheerder Wolderwijd) 
afgesproken om -vanwege de 
beheersbaarheid van de waterkwaliteit 
van de vijver- de bestaande beek en 
ook het incidenteel overstortwater 
vanuit het rioolstelsel niet op de vijver 
te lozen. Om dat mogelijk te maken is 
de beek om de vijver heen gelegd en de 
vijver geïsoleerd komen te liggen van de 
bermsloot van de A28.  Daarmee werd 
tevens de mogelijkheid gecreëerd om 
meer peilstijging in de vijver toe te staan 
(maximaal 0,5 m), zodat het benodigd 
oppervlak voor waterberging kleiner 
kon worden. Als compensatie voor het 
schrappen van een brugverbinding 
richting Strand Nulde is in 2017 besloten 
om de waterbergende functie van de 
vijver te combineren met een recreatieve 
voorziening. Bij het ontwerp voor dit 
park zijn de omwonenden betrokken. 
Uitgangspunt is dat waterberging 
de hoofdfunctie van het gebied blijft.  
Het is niet de bedoeling om er een officiële  
zwemwaterlocatie van te maken. Ook 
een hondenstrand - het winnende 

Stadsidee van 2017- en voorzieningen 
voor ijsvogels en oeverzwaluwen zijn in 
het gebied gerealiseerd.

Vanaf het begin was er vooral aandacht 
voor voldoende buffercapaciteit bij 
piekbelasting (1/100 jaar scenario), 
maar de afgelopen jaren is ook het besef 
gegroeid dat door de klimaatverandering 
rekening gehouden moet worden 
met de effecten van langdurig droge 
perioden waardoor de aanvoer van 
water via de singelstructuur stagneert. 
Dat heeft er toe geleid dat het oppervlak 
van de vijver aanzienlijk te verkleinen 
(4,5 ha) en lintvormig te maken zodat 
dit watervolume ook bij lage aanvoeren 
optimaal doorstroomt/ververst blijft 
worden. Door een automatische 
regelende stuw bij het bruggetje over 
de beek, kan de beschikbare berging 
in het Crescentpark optimaal benut 
worden en wordt de invloed van de 
seizoenen en het weer meer zichtbaar. 
Als het waterpeil wordt opgestuwd 
neem het wateroppervlak toe en komt 
het piratenschip op een steeds kleiner 
wordend eiland te liggen.

De oorspronkelijke duikers waarmee de 
twee beken onder de A28 door werden 
geleid worden nog steeds benut voor de 
afwatering van het watersysteem van 

Drielanden op het Wolderwijd. De duiker 
voor de Tonselsebeek ligt ter hoogte 
van de fietsbrug over de A28 en de 
duiker voor de Beek van de Hoge Geest 
ligt ten westen van het tankstation aan 
de A28.

Na aanleg door de gemeente is het 
beheer voor de sprengkoppen, singels, 
vijver en stuwen overgedragen aan 
waterschap Vallei en Veluwe.

Het Crescentpark was één van de 
genomineerden voor De Gelderse 
Prijs voor Ruimtelijke Kwaliteit 2020 
en heeft voor de realisatie subsidie 
ontvangen vanuit het Deltafonds 
(Zoetwatervoorziening Oost Nederland).  
Gemeente en waterschap zijn trots 
op deze natuurlijke inpassing van 
een watersysteem in de stedelijke 
omgeving. Hiermee is tevens een 
aantrekkelijk recreatiegebied gevormd 
waar wijkbewoners en bezoekers van 
kunnen genieten, met ruimte voor 
natuurlijk spelen, natuurontwikkeling en 
waterbeleving!

Bron: Mahatma Geerdink  
(Gemeente Harderwijk)
Beleidsadviseur Stedelijk Water en 
Klimaatadaptatie / Domein Ruimte
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DE TRIAS RUN,  
EEN EERSTE EVENEMENT IN 

SAMENWERKING MET DE 
WIJKVERENIGING EN ATHLOS!

Op 4 september 2021 kon de 
wijkvereniging eindelijk weer een 
evenement organiseren. De Triasrun 
was één van de evenementen op 
de kalender 2021 en met de toen 
geldende coronamaatregelen een 
evenement wat ook echt mogelijk 
was!

Samen met Athlos zijn de 
voorbereidingen gedaan en werden 
de nodige vrijwilligers gezocht, 
die ook nog even het examen 
evenement-verkeersleider wilde 
volgen. Enthousiaste EHBO-ers van 
de Ermelose EHBO vereniging zijn 
aangehaakt voor hulp bij ongevallen. 

Aan de start verschenen 120 
deelnemers in de diverse categorieën 
vergezeld door het nodige publiek. 
Zo was de Wijkvereniging met veel 
enthousiasme gestart met zijn eerste 
evenement van 2021!

Er deden zowel mannen als vrouwen 
mee maar ook een aantal fanatiek 
strijdende junioren lieten zich 
zien! Al met al was het een goed 
georganiseerde wedstrijd die bij de 
mannen een top winnaar liet zien die 
veruit de snelste was. Hij zette een 
tijd neer die een fractie meer dan 30 
minuten op de klokken bracht! Een 
uitstekende toptijd op de 10 kilometer! 
En dat in een mooi zonnetje dat 
daardoor bijdroeg aan een uitstekende 
en ontspannen sfeer! 
Al met al was het een prachtig feest 
dat genoten werd door redelijk veel 

toeschouwers en een mooie groep 
lopers en loopsters die allen het beste 
uit zichzelf wilde halen. Een evenement 
dat de moeite waard was om te kijken 
en goed was georganiseerd. Ook al 
meenden er, ondanks de hekken en 
borden, nog steeds mensen tegen 
het verkeer (de lopers) in te rijden 
met fiets en scooter. Gelukkig deden 
er zich geen ongelukken voor en 
kunnen we terug zien op een mooi en 
geslaagd evenement!

Uitslagenlijst van de nrs 1 t/m 3 van 
de 5km dames en heren en de 10km 
dames en heren.

Dames 5 km  TIJD
1. Gerja Zielman 20:52
2. José Venema 26:53
3. Zoë Raaijmakers 26:57

Heren 5 km
1. Jaap-Jan Slob 18:06
2. Maikel Bos 18:13
3. Bennie Thunker 19:21

Dames 10 km
1. Saskia Schutte 39:31
2. Hellen de Vries 39:40
3. Dineke Bos 46:17

Heren 10 km
1. Yonas Yakab 30:49
2. Henk Ruiter 37:48
3. Dennis Brandenburg 38:44

Tekst en foto's Dick van Marle

Yonas Yakab
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yoga • meditatie • workshops
coaching & creativiteit

Individuele stress-coaching en
toegankelijke groepslessen
Flow • Yin • Pilates • Nidra

bij MFC de Bogen

Wil jij meer:
• ontspanning •

• flexibiliteit •
• balans •

• vitaliteit •
• bewust-zijn •

Meld je aan voor een
gratis proefles op
www.agorayoga.nl
of scan de QR-code! AANMELDEN

Bezoekadres
Deventerweg 4,  
Harderwijk

Contact
(0341) 434 656  |  (0341) 410 477
info@zorgdat.nl  |  www.zorgdat.nl

Zorgdat is bij jou in de buurt!
Wijkontmoetingscentrum De Aanleg
Albert Verweijplein 30, Harderwijk

Wijkontmoetingscentrum Stadsweiden
Drift 2, Harderwijk

Wijkontmoetingscentrum Drielanden
Triasplein 9, Harderwijk
Het Onderonsje
Zuiderzeestraatweg 149 
p/a Het Koetshuis, Hierden

Wijkontmoetingscentrum Stad
Houtkamp 33, Harderwijk

Yuvam
Anne Franklaan 5, Harderwijk
Talent House Harderwijk
Speciaal voor jongeren,
Johanitterlaan 10, Harderwijk

Kijk voor de activiteiten en actuele  
openingstijden op www.zorgdat.nl
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KLAVERJASTOERNOOI 
DRIELANDEN 

DATUM:   Zaterdag 19 maart 2022 
PLAATS:  WIJK ONTMOETINGSCENTRUM 
    Drielanden – Triasplein  9 
AANVANG:  13:30 uur (zaal open – 13.00 uur) 
EINDE:   16:30 uur (verwacht) 
KOSTEN:   € 5,00 p/p te betalen aan de zaal 

 

 

AANMELDEN: 
Telefonisch vóór 19 maart 2022:   0341 421 811 
 

Er worden 3 bomen gespeeld 
Hoofdprijs: VVV-bon(nen)  
En verder vele andere prijzen. 
 

OOrrggaanniissaattiiee::  KKllaavveerrjjaasscclluubb  DDrriieellaannddeenn  

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 Het klussen lukt niet (meer)? 
 De klus is te groot voor u alleen? 

 Iemand nodig die met u meedenkt? 
 

Neem dan contact op met Harold Sinke De Klusjesman en vraag vrijblijvend  
naar wat ik voor u kan betekenen, het voordelige uurtarief en de voorwaarden. 

 
Harold Sinke 

Tel./App: 06 – 27 59 72 72 
Email: h-sinke@hotmail.nl 
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VETERANENCAFÉ  
GEOPEND IN HARDERWIJK!

Op 27 oktober jl. is in Harderwijk een 
veteranencafé geopend. Initiatief 
nemers zijn o.m. Zorgdat (gemeente 
Harderwijk), Defensie, de landelijke 
organisatie van de Veteranencafés en 
leden van Wijkvereniging Drielanden. 
De plaats van handeling was Café 
Restaurant Alleman op het Triasplein. 
Met een opkomst van ongeveer 55 
veteranen was Alleman gezellig vol! 
Aanwezig waren o.m. Brigadegeneraal 
Hoefsloot, locoburgemeester van 
Bijsteren, mevrouw Venema, dir. 
Zorgdat en Roy Abels, de ex-voorzitter 
van Wijkvereniging Drielanden. 
Veterane Sandra van Huffelen 
kondigde de sprekers aan namens 
het organisatiecomité Veteranencafé 
Alleman.
Rond 16.00 uur werd de opening 
verricht door locoburgemeester Bert 
van Bijsteren die refereerde aan de rol 
van Harderwijk als Hanze stad. “Iets 

waar de gemeente nog steeds trots 
op is en nog steeds duidelijk zichtbaar 
is. Zie de stadspoorten, de delen 
van de stadsmuur en de imposante 
oude gebouwen. Uiteindelijk werd de 
Hanzestad vanaf 1815 garnizoensstad 
en werden er soldaten opgeleid voor 
de koloniën. Vanaf 1844 heette het 

garnizoen het Koloniaal Werfdepot. 
De stad stroomde vol met mensen 
die zich aangetrokken voelde tot het 
koloniale leger en zij wilden graag als 
militair naar het Verre Oosten. 
Sinds een aantal jaren is Harderwijk 
al geen garnizoensstad meer maar er 
wonen nog steeds veel ex militairen. 

"Directeur Nederlands Veteraneninstituut, Brigade-generaal Paul Hoefsloot"

"Loco burgemeester van Harderwijk, Bert van Bijsteren (met ambtsketen)"
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Zij zijn opgegaan in de bevolking en 
je ziet ze terug in verenigingen en bij 
vele maatschappelijke activiteiten. 
Ook zijn er in Harderwijk relatief 
veel veteranen. Zij hebben vaak 
deel genomen aan vredesmissies 
overal ter wereld. We zijn dan ook 
trots op onze veteranen en Alleman 
wordt nu een veteranencafé! Het is 
een plek om elkaar te ontmoeten 
en samen verhalen te delen. Dat 
is ook de doelstelling van o.m. de 
initiatiefnemers Sandra van Huffelen, 
Roy Abels, Lex Schuijl, Otto Bütner 
en Restaurant Alleman! Maar het 
is ook een plek voor gezelligheid 
waarbij Harderwijker burgers van 
harte welkom zijn! Vandaag is het 
de start van het veteranencafé 
Harderwijk! En, afsluitend: hulde aan 
de initiatiefnemers die veel energie in 
de opstart hebben gestoken!”

Daarna krijgt generaal Hoefsloot het 
woord. Hij begint met het uitspreken 
van de waardering en erkenning 
van de huidige veteranen. Ook zij 
krijgen gelukkig veel terug van de 
bevolking van Harderwijk. Zoals de 
mogelijkheden om de verhalen van 
en door de veteranen op de scholen 
te vertellen. 

De hulp/steun die de veteramen krijgen 
van Defensie stoelt op drie pijlers: 
Onderzoek /steun t.w.  
1  Hoe gaat het met de veteranen na 

een missie?
2  Kunnen zij hun verhaal dan wel 

commentaar kwijt?
3  Extra zorg/aandacht voor veteranen 

die hun plek moeilijk kunnen vinden.
(Zij kunnen dag en nacht terecht voor 
hulp in Doorn)

En wat vandaag ook belangrijk is dat 
we elkaar weer kunnen ontmoeten!
Dit is dan ook een heel mooi initiatief in 
Harderwijk waar ik graag aan mee doe 
namens Defensie. Ik heb samen met 
Roy Abels in Kosovo gediend tijdens 
KFOR-1 van juni t/m december 1999. 
Roy brengt een boek daarover mee 
dat ik hier aan Sandra overhandig. 
Tevens komt er een tweede boek 
met de titel 75 jaar vrijheid, vol met 
verhalen van veteranen.     Ik vind 
dit een fantastische middag en op 
naar de volgende ontmoeting hier 
in Harderwijk! Dank u allen voor dit 
veteranencafé!”

Sandra van Huffelen meldt nog dat 
er in het MFC De Bogen een kleine 
expositie te zien is. Je komt dan langs 
de buiten geparkeerde voertuigen, 
waaronder een pantserwielvoertuig, 
de Fennik, die uiteraard te bezichtigen 
zijn waarna ze het officiële gedeelte 
afsluit. 

En iedereen die aanwezig is nog een 
heel fijn samenzijn wenst! 
Op naar de volgende ontmoeting! 

Tekst Wim Ham en Lex Schuijl
Foto's Wim Ham en Roy Abels
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Webdesign
Voor u een nieuwe website, 
voor ons een nieuwe ervaring

Is de website van uw organisatie al te
gebruiken op mobiele telefoons en tablets?
Vanuit ons leerbedrijf maken de (Wajong)
jongeren onder leiding van een ervaren 
webdesigner uw responsive website.
Maar ook kunt u bij ons terecht voor apps en 
het onderhoud van uw website.

Wilt u een advies voor uw huidige website, of heeft u vragen over wat wij doen? 
U kunt ons altijd mailen via info@stichtingmeo.nl of bellen naar 072-5114967.

Wat bieden wij u
Een nieuwe website gemaakt op een manier zodanig dat deze op mobiel en 

tablets goed te gebruiken is. Bovendien kunt u de website zeer gemakkelijk zelf 

bijhouden. Ook nemen wij graag het onderhoud van uw website uit handen.

• Websites 

• Makkelijk te onderhouden

• Apps en webapps 

• SEO geoptimaliseerd

• Volledig onderhoud 

• Elke wens is mogelijk

Een ontwerp voor elkaar
Met een opdracht als het maken van uw website krijgen de kandidaten uit ons 

leerbedrijf de kans om extra ervaring op te doen. Zo proberen wij uiteindelijk 

deze jongeren aan een baan te helpen. De websites die wij maken zijn echter van 

dezelfde kwaliteit als bij een professioneel webdesignbureau. Zo heeft u een goed 

product tegen een laag tarief en wij de nodige werkervaring.

www.stichtingmeo.nl
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WIJ ZIJN  
“BRIDGECLUB DE BOGEN”.

Als het begin er eenmaal is, worden de 
vervolgstappen makkelijker genomen. 
Het bericht kwam op de website 
van VvE “De Bogen” en wij hebben 
op verschillende plekken affiches 
opgehangen. Ook de Harderwijker 
krant wilde er aandacht aan besteden 
en plaatste een artikel.

Ja, sinds 1 november 2021 zijn wij officieel Bridgeclub “De Bogen” onder de paraplu van Wijkvereniging “Drielanden”. 

Er gebeurt van alles in Drielanden, maar wat wij misten was een bridgeclub die het mogelijk maakte om in de eigen 
wijk ons favoriete spel te spelen. Dit sluimerde al een tijdje. Corona vertraagde het om verder initiatief te nemen. 
In de zomer van dit jaar begonnen wij er met mensen om ons heen over te praten. Dit kwam de voorzitter van de 
wijkvereniging ter ore en hij nam contact op met het voorstel ons plan te realiseren via de wijkvereniging. Wij 
zeiden: “Graag”! 

De reacties overtroffen onze 
verwachtingen. Rond de 20 mensen 
gaven zich op om vanaf 7 september 
2021 elke 2 weken op dinsdagmiddag 
te gaan bridgen in een zaal van het 
MFC “De Bogen” aan het Triasplein.
Wij startten met 5 tafels.

De bedoeling was een proefperiode 
tot 1 november 2021. Eind oktober 
zou besloten worden of de bridgeclub 
levensvatbaar was. Zo ja, dan zou 
vanaf 1 november ook contributie 
worden betaald; € 25,00 voor dit 
seizoen.
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En nu kunnen wij met veel plezier 
melden dat de evaluatie in oktober 
positief uitpakte. Bridgeclub “De 
Bogen” bestaat nu officieel!
Het is fijn om met een groep mensen, 
die vanuit een recreatieve sfeer (niet 
“met het mes op tafel”), met elkaar de 
strijd aan te gaan. Dit om het beste uit 
het bridgespel te halen. Wij spelen 6 
rondes van ongeveer een half uur. 
Er staat geen klok aan, maar de 
bedoeling is dat – als wij om 13.30 uur 

starten – wij uiterlijk 17.00 uur weer 
naar huis kunnen. 
De resultaten worden per spel 
bijgehouden via scorebriefjes. De 
uitslag per middag krijgen de leden 
thuis via de mail. Er wordt tot nu toe 
geen competitie over een langere 
periode bijgehouden. De opzet, zoals 
die nu wordt gehanteerd, zal tot het 
eind van het seizoen vastgehouden 
worden. Daarna zullen wij opnieuw 
evalueren.

“Bridget u graag, heb u tijd op 
dinsdagmiddag, sluit u dan  bij ons 
aan”! 
(bel via ons tel: 0341-265060)
 U bent van harte welkom!

Harry en Betsie Hoogers

Foto's: Otto Buttner
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EXPOSITIE TÜNDE SNIJDERS 
IN MFC DE BOGEN.

Vanaf de derde week januari 2022 
is er een schilderijenexpositie 
van fijnschilder Tünde Snijders 
in “de Bogen”. Tünde is geboren 
in Transsylvanië, een voormalig 
Hongaars koninkrijk dat nu in 
Roemenië ligt. Tünde woont al meer 
dan 22 jaar in Nederland, is getrouwd 
en moeder van twee kinderen. Zij 
schildert hoofdzakelijk Nederlandse 
vogels en wil graag mensen wijzen op 
de prachtige natuur, zo bij ons om de 
hoek! 
Enige jaren geleden ging zij tijdens 

een ziekte, op aandringen van een 
vriendin, een roodborstje tekenen. Zij 
dacht dat ze dat niet kon maar tot haar 
eigen verrassing kwam er een heel 
mooie tekening uit! 
Ze ontdekte dat ze talent had! Vanaf 
dat moment werd schilderen een 
mooie hobby en ook haar passie!

Ze heeft ondertussen naam gemaakt 
en doet ook mee aan de jaarlijkse 
kunstroute Noordoost en Noordwest 
Veluwe. Een evenement waarin 
kunstenaars hun werk tentoonstellen 

in expositieruimtes of thuis. Dat gaat 
van pentekenen tot beeldhouwen en 
goudsmid. 

Op dit moment staat het schilderen 
even op een laag pitje door corona. 
Tünde werkt bij de GGD en is vele dagen 
bezig met bron en contactonderzoek!  

www.tundesnijders.com
E-mail: tundesnijders@xs4all.nl

Tekst Wim Ham; foto Tünde Snijders
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Torenbergerhout 2 • 3845 HC Harderwijk 
T  06 250 38 032 • E  info@vandenbrinkschilders.nl 

S C H I L D E R W E R K E N ,
TOTA A LO N D E R H O U D,
WA N DA F W E R K I N G ,
R E N O VAT I E  E N  B E G L A Z I N G .

 W W W . V A N D E N B R I N K S C H I L D E R S . N L

Shiatsu	 	 	 Moxa	

Cupping		 	 Acupunctuur	

Massage		 	 Guasha	
Shiatsu Praktijk Centino 
Tesselschadelaan 1 (MFC de Kiekmure) 
3842 GA  Harderwijk 
0341 – 49 28 90 / 06 – 11 32 56 16

W. www.shiatsu-harderwijk.nl  
E. info@shiatsu-harderwijk.nl 
F.    ShiatsuPraktijkCentino 
I.    ShiatsuPraktijkCentino

Praktijk voor Oosterse behandeltechnieken

is verhuisd
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EEN COMPLETE FACE-LIFT 
EN HET 10 JARIG BESTAAN 
VAN DE BOGEN!

In MFC de Bogen is er al volop leven 
als de Hoorschelp zich meldt voor 
een afspraak met Geraldine Hofsink. 
Zij is nu al weer twee jaar coördinator 
van de Bogen. Het MFC heeft in het 
afgelopen jaar een metamorfose 

ondergaan want zowel gemeente als 
beheerders, hebben bepaalt niet stil 
gezeten! Op de vraag aan Geraldine 
wat er zoal gerealiseerd is, antwoordt 
zij: “het gebouw is 16 á 17 jaar oud 
en een up-grade van apparatuur en 

een wat meer moderne look was dan 
ook nodig. Samen met de gemeente 
hebben we plannen gemaakt om het 
onderhoud naar voren te halen. De 
huidige beheerders zijn, in plaats 
van hun normale werk, aan het 

Het MFC de Bogen is in de vorige coronaperiode volledig gemoderniseerd en opgeknapt. Ledlampen, een goede 
geluidsinstallatie en schilderbeurten hebben het MFC een modern aanzien gegeven. Ook het naar voren gehaalde 
onderhoud draagt zorg voor een up-to-date MFC in De wijk Drielanden!
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opknappen geslagen. Zo zijn alle 
muren geschilderd, reparaties aan 
beschadigde wanden uitgevoerd 
en de oude geluidsapparatuur 
vervangen voor streaming van 
muziek en dergelijken. Dus 
geen Cd's meer, een moderne 
geluidinstallatie met goede boxen 
en meer mogelijkheden voor 
presentaties en vergaderingen. Er is 
een vloer vervangen en de gemeente 

heeft het hele gebouw volledige 
voorzien van LED verlichting met 
sensoren. Daarmee is bijvoorbeeld 
het energie gebruik sterk vermindert. 
Al met al hebben we, samen met de 
gemeente, de investering meteen 
goed willen doen. En volgens mij zijn 
we daar prima in geslaagd”!

Ook werd de school, qua ingang, 
gescheiden van het MFC en zijn er 

een drietal lokalen overgenomen. 
Die ruimtes zijn gedeeltelijk 
omgevormd tot vergaderruimte 
en een zaal waar bv. yoga plaats 
gaat vinden. Het inloopspreekuur 
van de Nederlandse Vereniging 
van Autisme en het maandelijkse 
spreekuur van de wijkagent is ook 
te vinden in het MFC. Verder zijn 
wij voor cursussen en dergelijken 
modern en goed toegerust!
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Geraldine verteld: ”Door het naar 
voren halen van het onderhoud 
hebben we onze tijd goed besteed 
tegen een sympathiek kostenplaatje 
en de slag naar de toekomst kunnen 
maken. We kunnen er na de crisis 
weer jaren tegen, zelfs met een 
koffieautomaat die echte bonen 
verwerkt en topkwaliteit levert! Dus 
ook aan die details is gewerkt”!

Afgelopen 22 september 2021 
bestond de Bogen 10 jaar. Ooit heeft 
de gemeente Harderwijk bedacht 
dat dit een echt wijkcentrum moest 
worden met mogelijkheden voor alle 
bewoners van de wijk. Op grond 
daarvan was er middels open lessen 
een brede kennismaking mogelijk 
met de vele cursussen, Yoga, Zuma 
(Afrikaanse dansen), Qigong  lessen 
enz. Geraldine vertelt: “we willen 
graag nog laagdrempeliger worden 

en zoeken dan ook verbinding met 
de wijkbewoners. We hebben n.l. 
ontdekt dat in een dergelijk grote 
wijk ook veel talenten schuilen. Zo 
is er een cabaret duo van twee 
dames, getalenteerde schilders enz. 
Die willen we graag een kans geven 
in ons wijkcentrum m.b.t. optreden, 
een tentoonstelling enz. Ook krijgen 
we binnenkort weer de veldsporten 
in de sporthal zoals hockey, korfbal 
enz. Want ook dat beheer doen we, 
net als bij de 50% van het gebouw 
dat ten dienste staat van OBS De 
Bogen die daarin is gehuisvest. 
Verder zijn er 4 vaste beheerders 
die vanaf 8.00 uur tot vaak 23.00 
uur in touw zijn om alles in goede 
banen te leiden. We willen graag een 
nog laagdrempeliger wijkcentrum 
worden dat ruimte biedt aan een 
keur van activiteiten! Dus: “alles voor, 
door en in de wijk”!

Kortom, hier staan een aantal 
gepassioneerde mensen die van 
hun wijk een nog bloeiender en 
levendiger wijk willen maken. 
Voorbode bij het tienjarig jubileum 
was het symbolisch uitreiken 
aan de bezoekers van potjes met 
zaadjes met het opschrift: ”Laten 
we er samen een bloeiende wijk 
van maken!” Geraldine besluit: “alles 
voor en door de wijk om het samen 
te doen en vertrouwd te raken met 
vele van onze mogelijkheden!”

En weet, het MFC de Bogen is 
toegerust op nog meer activiteiten 
en een mooie en uitdagende 
toekomst! Zeker nu er weer meer 
mogelijkheden zijn na het vorige 
corona tijdperk dat alle medewerkers 
nog eens extra inspireert!! 
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0341 - 46 04 93   
info@fysiototaal.info

www.fysiototaal.info

Achterste wei 2   
3844 HV Harderwijk

0341 - 46 04 93   
info@fysiototaal.info

www.fysiototaal.info

0341 - 46 04 93   
info@fysiototaal.info

Zorg voor je 
gezondheid
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Stralend
de feestdagen in?

Dan wil je shinen in je mooiste outfi t. 

Zit je jurk of pak nog iets te strak? 

Ik help je graag, want afvallen doen we samen.

The 1:1 Diet met
Joke Smit

Operadreef 98 
06 537 682 54
info@studiodrielanden.nl

Het 1 op 1 dieet in 
Harderwijk

Joke Smit

1op1dieet.nl
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LISA KRUGER SUCCESVOL 
PARALYMPISCH ZWEMSTER

Drielanden –   
In gesprek met Lisa Kruger.
In onze wijk woont iemand waar we 
trots op mogen zijn.
Lisa (4 september 2000) was 
als kind van een muur gevallen 
waarbij ze meerdere botten in haar 
linkerarm brak. Na haar herstel 
bleek dat de val had geleid tot een 
groeistoornis, waardoor de botten 
in haar linkerarm scheef groeiden. 

Ze legde zich er niet bij neer en vocht 
zich terug door de moderne vijfkamp 
voor wedstrijdzwemmen te verruilen, 
want dat was haar sterkste onderdeel 
op de vijfkamp.
Sinds 2011 begon zij met zwemmen 
en in 2012 zwom zij zich in de 
paralympische selectie.
Op de Paralympische Zomerspelen 
2016 won Lisa een gouden medaille 
op de 100m schoolslag SB9. 

Lisa Krugerbad 
In Harderwijk is het plaatselijke 
wedstrijdbad van de Sypel waar Lisa 

vroeger zelf trainde, vernoemd naar 
Lisa als Lisa Krugerbad.

De toenmalige 16-jarige Lisa 
werd eerst opgehaald in een 
spiksplinternieuwe Volvo, om 
vervolgens naar zwembad De Sypel 
te worden gereden. Daar werd ze 
door burgemeester Van Schaik 

gehuldigd. Tot haar grote verrassing 
werd ze op een rode loper door de 
burgemeester en de wethouder van 
Sport ontvangen.

TOKIO 2021
Bewegingsvrijheid
Lisa over de beperkte 
bewegingsvrijheid: ”We hadden 
instructies van Team NL en 
onze sportbond om niet het 
Paralympisch dorp af te gaan. 
Daardoor hadden we vooral de 
eerste dagen het contact met 
sporters van andere sporttakken 
best gemist. In plaats daarvan 
trainden we veel. 

In een later stadium mochten we 
wel in de lounge gaan zitten om 
naar andere sporttakken te kijken. 
De eerste vijf dagen mochten we 
dit nog niet, maar door de weinige 
besmettingen in ons dorp kregen 
we gelukkig meer bewegingsvrijheid.

Foto Lex Schuijl: Zo begon Lisa haar carrière

Eigen foto: Lisa in het Paralympisch dorp
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Wat de maaltijden betrof. We 
hadden geen eigen kok en van 
een streng dieet was gelukkig 
geen sprake. Alleen dienden we 
voor een wedstrijd de benodigde 
koolhydraten te eten om een 
gezonde basis te leggen. Ik was 
altijd een slechte eter en dus was ik 
constant op dieet.”

Doelen
“Als ik alles op een rij zet dan heb ik 
mijn doelen uiteindelijk niet gehaald, 
ik mis vooral een gouden medaille. 
Daarbij heb ik mijn tijden niet weten te 
verbeteren.

Maar in de loop van het jaar heb ik wel 
een ander doel gehaald en wel op het 
mentale vlak. Tot nu toe was ik altijd 
bang voor de pijn die optrad bij een 
maximale inspanning en durfde tijdens 
een race nooit alles te geven. Dit had 
tot gevolg dat ik teleurgesteld was en 
dat het niet sneller had gekund.

Mijn doel was om dit nu wel aan te 
pakken en dit lukte bij de 200 meter 
wisselslag. Na het aantikken kon ik de 
concurrenten feliciteren, maar toen 
trad de verzuring door mijn hele lijf 
en moest de coach mij uit het water 
helpen.

Toch ben ik trots op de stap die ik nu 

mentaal heb gezet. Ik ga zeker met 
zwemmen door en hoop er over drie 
jaar weer te staan.” 

Ontmoeting koning
Lisa Kruger heeft bij de Paralympische 
Spelen van 2021 in Japan vier medailles 
veroverd.
Zij won zilver op de 100 meter 
schoolslag achter Chantalle Zijderveld. 
Brons behaalde zij op de 100 meter 
rugslag, de 100 meter vrije slag en op 
de 200 meter wisselslag. Na terugkeer 
werd ze niet alleen in Harderwijk 
gehuldigd, maar was al eerder met 
haar medesportwinnaars bij de koning 

uitgenodigd.
Ze was al eerder geridderd in 2016 na 
het behalen van de gouden medaille op 
de 100 schoolslag.
Lisa over het bezoek bij de koning: ”Het 
was heel bijzonder. Wat ze nu leuk 
hebben gedaan is door per sport naar 
binnen te gaan en met de koning en 
prinses Margriet in gesprek te gaan. Hij 
is een echte sportliefhebber, bijzonder 
geïnteresseerd in de verrichtingen van 
de sporters en stelde oprecht gerichte 
vragen. Leuk!”

Tekst: Lex Schuijl
Foto’s: eigen foto’s

Eigen foto: Lisa met haar medailles

Lisa in Tokyo
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INDOOR SPEELSPEKTAKEL

De Wijkvereniging Drielanden 
organiseerde weer een groot Indoor 
Speelspektakel in sporthal MFC de 
Bogen. Het evenement werd goed 
bezocht, zowel door kinderen als 
door ouders. 

Op zaterdag 23 oktober waren de 
jongeren van 3 tot 12 aan de beurt. 
De sporthal van de Bogen werd 
gevuld met 10 enorme springkussens, 
zoals onder andere Mini boerderij, 
Sealife met glijbaan, Multiplay Jungle, 
Circusfun en Piratenstormbaan. Er 
was zelfs een extra generator nodig 
om de nodige stroom te leveren, meer 
dan 110 Ampère 380V. Tussen 11 uur 
en 16.00 uur hebben 130 kinderen 
heerlijk kunnen spelen. Enkelen 
van hen renden van het begin tot 
het laatste moment door de zaal 
en genoten van de springkussens. 
De ouders konden in het midden 
plaats nemen op de tribunes 
(Corona maatregel) en af en toe 
even de kinderen helpen. Ook aan de 

inwendige mens voor de kinderen was 
gedacht. De ouders konden terecht in 
het “sportcafé” van MFC De Bogen.

De kinderen, de ouder en ook het 
bestuur hebben genoten van deze dag.
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MNM.nl
Kuipwal 41, 3841 KP Harderwijk

(0341) 41 15 41

harderwijk@mnm.nl

Elke dag helpen wij inwoners en ondernemers bij het kopen, verkopen, huren, verhuren 

en taxeren van woningen, bedrijfspanden en agrarisch vastgoed. Dat doen we met een 

professioneel team van makelaars, taxateurs, hypotheekadviseurs en ondersteunend 

medewerkers. Ben je daarnaast ook op zoek naar een goede verzekering, dan zijn onze 

collega’s van Univé je graag van dienst. En dat alles onder één dak. Wel zo makkelijk.

Bij ons vindt u alles onder één dak
Droomhuis, hypotheek en verzekering.

Professionals in 
Woningmakelaardij

Midden Nederland Makelaars Midden Nederland Hypotheken Univé

Elke dag helpen wij inwoners en ondernemers bij het kopen, verkopen, huren, verhuren 

en taxeren van woningen, bedrijfspanden en agrarisch vastgoed. Dat doen we met een 

professioneel team van makelaars, taxateurs, hypotheekadviseurs en ondersteunend 

medewerkers. Ben je daarnaast ook op zoek naar een goede verzekering, dan zijn onze 

Droomhuis, hypotheek en verzekering.
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